



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 19

19 April 2021

Dear Parents/Guardians,

Suspension of Face-to-face Classes during HKDSE Examinations, S3 After-school Workshops, Parent Education by Mother's Choice and Principal's Meeting with Parents

Please be informed of the following matters:

1. Suspension of Face-to-face Classes during HKDSE Examinations

The HKDSE examinations will be held soon and our school is one of the examination centres. To complement with the needs of stepping up precautionary measures to combat COVID-19, the EDB announced that schools providing venues for this year's HKDSE examinations should **suspend face-to-face classes from April 26 to 30 and May 3** to release more classrooms for examination venues and teachers for assuming the role of invigilators.

Please be advised that all S1-S5 students should switch to **Zoom lessons from April 26 to 30 and May 3** by using the previous Zoom Meeting ID and passwords. Students should follow the existing revised timetable for lessons (S1-S3: morning lessons; S4-S5: afternoon lessons). Attendance will be taken in every lesson. Kindly be reminded that failing to attend Zoom lessons without valid reasons will result in poor conduct grade.

2. S.3 After-school Workshops

In order to cater the developmental needs of adolescents, it is compulsory for ALL S.3 students to attend the three sessions of the after-school health workshops. Details are as follows:

Date: Tuesday, 11 May 2021
Wednesday, 26 May 2021
Wednesday, 2 June 2021
Time: 11:40 pm- 12:40 pm
Venue: School Classrooms
.

3. Parent Education by Mother's Choice & Principal's Meeting with Parents

The PTA and the school will jointly host two events during which parents will be able to gain more insights on nurturing their children and find out more about our school developments.

Details of the two events are as follows:

Event I: Parent Education by Mother's Choice (Part 1)	
Date	7 May 2021 (Friday)
Time	6:00 pm – 8:00 pm
Content	Developmental Needs of Adolescents (Part 1)
Mode	Zoom Meeting (Meeting ID and password will be provided in due course)

Event II: Parent Education by Mother's Choice (Part 2) & Principal's Meeting with Parents		
Date	4 June 2021 (Friday)	
Time	3:00 pm – 5:00 pm	5:00 pm – 6:00 pm
Content	Parent Education by Mother's Choice – Developmental Needs of Adolescents (Part 2)	Principal's Meeting with Parents <ul style="list-style-type: none"> • Message from the Principal • New School Developments (2021-2022) • Promotion Criteria • Support Measures during suspension of face-to-face lessons • Sharing by school social workers and PTA members on the impact on students during Covid-19 • "Q & A" session
Venue / Mode	Room 109 (face-to-face) / Zoom (Meeting ID and password will be provided in due course)	

As a parent/guardian of the school, you are cordially invited to attend the events.

Please fill in the reply slip and submit it to the class teacher via your child/ward by **23 April 2021**. Alternatively, parents may choose to submit this reply slip electronically by scanning the QR code or via this link: <https://forms.gle/yvWWqpBk8yPVnwLr5>



Yours faithfully,

(YEUNG KWONG Mong-ha)
Principal

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零二零至二零二一年度第十九號家長信撮要(詳情請參閱英文版)

(一) 文憑試期間暫停面授課堂

中學文憑試即將開考，本校是其中一個試場，因應預防冠狀病毒病的防疫措施，教育局宣布作為試場的學校應在4月26日至30日和5月3日暫停面授課堂，以騰出更多課室作試場及教師擔任監考人員。

所有中一至中五學生於4月26日至30日和5月3日須轉上Zoom網課，沿用往常的帳號和密碼。學生須根據現行已更新的時間表上網課(中一至中三：早上課堂；中四至中五：下午課堂)。每節課均會點名，如無合理理由缺席將會降低操行評級。

(二) 中三課後健康工作坊

為配合青少年成長上的需要，所有中三學生必須出席以下三節課後健康工作坊。

詳情如下：

日期： 2021年5月11日(星期二)

2021年5月26日(星期三)

2021年6月2日(星期三)

時間： 上午11時40分至下午12時40分

地點： 學校課室

(三) 「母親的抉擇」家長教育講座 及「校長與家長交流會」

為加強學校與家長的聯繫及溝通，讓家長更了解學校的發展情況，教長教師會聯同學校將舉辦下列兩項活動：

活動一：「母親的抉擇」家長教育講座(第一部份)	
日期	二零二一年五月七日(星期五)
時間	下午六時至八時
內容	青少年發展需要(第一部份)
方式	Zoom 網上會議 (會議帳號及密碼稍後提供)

活動二：「母親的抉擇」家長教育講座(第二部份)及「校長與家長交流會」		
日期	二零二一年六月四日(星期五)	
時間	下午三時至五時	下午五時至六時
內容	「母親的抉擇」家長教育講座— 青少年發展需要(第二部份)	「校長與家長交流會」 ● 校長的話 ● 學校最新發展(2021-2022)

		<ul style="list-style-type: none"> ● 升班條件 ● 暫停面授課堂期間的支援措施 ● 學校社工及家長分享疫情對學生的影響 ● 答問環節
地點/方式	109 室（實體會議） / Zoom 網上會議（會議帳號及密碼稍後提供）	

歡迎各位家長/監護人出席上述活動。請填妥回條，於 2021 年 4 月 23 日前著 貴子弟交回班主任。

家長更可以選擇通過掃描二維碼或以下的連結提交回條：

<https://forms.gle/TjP99ZQaShBEFyRK8>



此家長信可於學校網頁 (<http://www.seksswk.edu.hk/>) 及 eClass 家長應用程式內查閱。

REPLY SLIP

Parent Education by Mother's Choice and Principal's Meeting with Parents

Parents may choose to submit this reply slip electronically by scanning the QR code or via this link:
<https://forms.gle/yvWWqpBk8yPVnwLr5>



To: Principal & PTA Chairperson

Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon)

I acknowledge receipt of Parents' letter No. 19 and my preference for the events is indicated as follows*:

Event I (Zoom) on 7 May 2021 (Friday)

Yes, I will join Parent Education by Mother's Choice

Event II (Face to face / Zoom) on 4 June 2021 (Friday)

Yes, I will join the Parents Education face to face / via Zoom[#] (3:00 pm - 5:00 pm)

Yes, I will join the meeting with the Principal face to face / via Zoom[#] (5:00 pm - 6:00 pm)

No, I am not able to join Event II

Parent's / Guardian's Name: _____ Signature: _____

Contact Phone No: _____

Student's Name: _____ Class: _____ Class No: _____

* You may tick more than 1 box.

Please circle your choice.

Parents please reply by **23 April 2021**.

Note to class teachers:

Class teachers please return the Reply Slip along with the class list to the teacher i/c KZA **between 23 & 28 April 2021**.

回條

「母親的抉擇」家長教育講座/「校長與家長交流會」

家長可以選擇通過掃描二維碼或以下的連結提交回條：

<https://forms.gle/TjP99ZQaShBEFyRK8>



致：校長及家長教師會主席
官立嘉道理爵士中學（西九龍）

本人已知悉有關家長教育講座/「校長與家長交流會」事宜，回應如下*：

活動一（Zoom 網上會議）二零二一年五月七日（星期五）

是，我會參加「母親的抉擇」家長教育講座

活動二（實體會議/Zoom 網上會議）二零二一年六月四日（星期五）

是，我會參加家長教育講座： 實體會議/Zoom 網上會議[#]（3:00 pm - 5:00 pm）

是，我會參加「校長與家長交流會」： 實體會議/Zoom 網上會議[#]（5:00 pm - 6:00 pm）

否，我不會參加活動二

家長 / 監護人姓名： _____ 簽名： _____

電話號碼： _____

學生姓名： _____ 班別： _____ 班號： _____

*可剔多於一格。

#請圈出選擇。

家長請於 2021 年 4 月 23 日前回應。

班主任注意：

請班主任於 2021 年 4 月 23-28 日把回條連同名單交給負責老師 KZA。